
Nederland zou volgens Flach gebaat zijn bij een 
minister van Gezin. En dat is niet alleen goed voor 
de eenverdiener. Dit is niet slechts een ‘typisch 
SGP-punt’ dat je kunt laten liggen, omdat het niet 
breder speelt. De proef op de som kunnen we ne-
men met een mooi plan: als alle eenverdieners 
eens een keer op de SGP gaan stemmen, kunnen 
we zo’n 20 zetels halen. Dan zou het gezin in één 
kabinetsperiode een gezondere positie hebben. 
Stem daarom 17 maart SGP!

“Gods zegen over het gezin wordt in Psalm 
128 direct verbonden aan het naleven van 
Zijn geboden. Een welvarend en florerend ge-
zin is een belofte. We moeten zuinig zijn op 
deze hoeksteen van de samenleving. De Ne-
derlandse politiek heeft daar nauwelijks oog 
voor. Daarom zet de SGP zich in voor het ge-
zin!”

Er is in de vierde uitzending van Studio SGP aan-
dacht voor Nederlandse tradities en cultuur. De 
politieke actualiteit wordt besproken en Menno 
de Bruyne laat de volger van Studio SGP weer ou-
derwets genieten met anekdotes uit de tijd van 
Bas van der Vlies en minister Gerrit Zalm. Veel 
aandacht gaat deze uitzending naar het verkie-
zingsspeerpunt ‘opkomen voor familie en gezin’.

Zelfs de christelijke partijen in de regering heb-
ben geen vooruitgang voor het gezin kunnen 
boeken. Sterker nog, volgens emeritus hoogle-
raar Jos Teunissen is de situatie van het gezin de 
achterliggende jaren zelfs verslechterd! Teunis-
sen berekende dat het verschil tussen de een- en 
tweeverdieners de achterliggende jaren wéér is 
toegenomen. De kloof is nu zo groot dat de een-
verdiener zeven(!) keer zwaarder wordt

belast dan een tweeverdienersgezin met het-
zelfde gecombineerde inkomen. André Flach, 
nummer vier op de SGP-kandidatenlijst, wil de 
bedreigde gezinnen daarom helpen. Het kabinet 
richt zich heel erg op werk, betaald werk. Het lijkt 
er daardoor op of ons loonstrookje de grootste 
bijdrage is die wij de maatschappij kunnen bie-
den. Een samenleving waar mensen oog en tijd 
hebben voor elkaar is zo ver buiten beeld. Yvon-
ne Koopman, voorzitter van belangenbehartiger 
GezinsPlatform, vindt ook dat de mens te veel 
als economisch middel wordt gezien. De echte 
waarde van het gezin wordt mooi verwoord door 
een paus die zei: “Je leert in het gezin om lief te 
hebben, om geliefd te worden en om jezelf lief te 
hebben.” Juist daarom is het gezin dé plek om op 
te groeien, om je persoonlijkheid te ontwikkelen 
en dé plek waar je leert om ‘mens te zijn’.

In de diversiteitsdwang van de overheid ziet 
Koopman een van de grootste bedreigingen voor 
het gezin. Juist daarin wordt de ‘gelijkheidsmen-
taliteit’ over ons uitgespoeld. Er is dan geen oog 
voor de unieke rolverdeling van een vader en 
moeder in een klassiek gezin. De meeste Neder-
landers leven gelukkig(!) in een situatie met een 
traditioneel gezin. Daar zou de overheid meer oog 
voor moeten hebben. De waarde van het gezin 
zou vanzelfsprekend moeten zijn.

Elke vrijdag vanaf 19.30 uur een nieuwe Studio 
SGP-uitzending op youtube.nl/sgpnieuws.

Bekijk de uitzendingen
en meer informatie op: sgp.nl/studio 
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“20 zetels door de eenverdienersstem!”


